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SSG.0003.1.2020 

Pan Krzysztof Rąkowski 
Przewodniczący Rady Miejskiej
w Pabianicach 

Odpowiadając  na  złożoną  przez  Panią  Monikę  Urbańską  -  Radną  Rady  Miejskiej
w Pabianicach,  reprezentującą  Koalicyjny  lub  Radnych  Pabianice,  interpelację,  która  wpłynęła
w dniu 14 grudnia 2020 r. w sprawie ulgi od opłat dotyczących akcyzy od wyrobów alkoholowych
informuję,  że  w  przyjętej  w  dniu  9  grudnia  2020  r.  ustawie  zmieniającej  ustawę  z  dnia
2 marca 2020 r.  o  szczególnych rozwiązaniach  związanych  z zapobieganiem,  przeciwdziałaniem
i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych
(tzw.  Tarczy  6.0  opublikowanej  w  dniu  15  grudnia  2020  r.)  nie  zawarto  żadnych  rozwiązań
dotyczących wprowadzenia ulg dla przedsiębiorców handlujących alkoholem. 

Miasto Pabianice pobiera od przedsiębiorców opłatę ze sprzedaży napojów alkoholowych na
podstawie posiadanych przez nich zezwoleń.  Opłata  ta  pobierana jest  w trzech równych ratach
(w terminach  do  31  stycznia,  31  maja  i  do  30  września  danego  roku  kalendarzowego  lub
jednorazowo do 31 stycznia danego roku kalendarzowego). 
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